

Polisi Cookies

Tradomart SV Ltd

Document Name:	Cookies Policy
Last Update:	18/06/2018
Pages:	5

Sekatan Hak Milik:
Dokumen terkawal ini adalah hak milik Tradomart SV Ltd.
sebarang pendedahan, penghasilan semula atau penghantaran kepada yang tidak dibenarkan
pihak tanpa kebenaran bertulis terlebih dahulu dari Tradomart SV Ltd adalah dilarang.

Pengenalan

Polisi ini berdasarkan pengkategorian cookie, fungsinya dan untuk apa ia digunakan. Pada mulanya empat kategori telah dikenal pasti:

(1) cookies yang sangat diperlukan, (2) cookie prestasi,
(3) fungsi cookie, dan

(4) menyasarkan atau mengiklankan cookie

Terdapat dua jenis cookies berdasarkan jangka hayat: sesi cookies dan cookies berterusan. Sesi cookies dibuat buat sementara waktu dalam subfolder penyemak imbas pengguna semasa pengguna melayari laman web. Setelah pengguna meninggalkan laman web, sesi cookies akan dihapuskan. Sebaliknya, fail cookies yang berterusan tetap berada di dalam subfolder penyemak imbas dan diaktifkan semula setelah pengguna mengunjungi laman web yang membuat cookies tersebut. Cookie yang berterusan kekal dalam subfolder penyemak imbas untuk jangka masa yang ditetapkan dalam fail cookie.

Fail cookies dimasukkan secara automatik ke dalam [fail cookie](#) - memori penyemak imbas - dan masing-masing biasanya mengandungi:

- Nama [pelayan](#) dari mana cookie dihantar
- Lifetime cookie
- Nilai - biasanya nombor unik yang dihasilkan secara rawak

Pelayan laman web yang menghantar cookie menggunakan nombor ini untuk mengenali pengguna ketika dia kembali ke laman web atau melayari dari halaman ke halaman. Hanya pelayan yang menghantar cookie yang dapat membaca, dan menggunakan cookie itu.

Cookie adalah rentetan maklumat teks sahaja yang dipindahkan oleh laman web ke fail cookie penyemak imbas di cakera keras komputer supaya laman web dapat mengingat siapa pengguna.

Cookie biasanya akan mengandungi nama domain dari mana cookie berasal, "lifetime" cookie, dan nilai, biasanya nombor unik yang dihasilkan secara rawak. Dua jenis cookie yang biasa digunakan di kebanyakan laman web - sesi cookie, yang merupakan cookie sementara yang tetap berada di dalam fail cookie penyemak imbas anda sehingga pengguna meninggalkan laman web ini, dan cookie yang berterusan, yang tetap berada di dalam fail cookie penyemak imbas lebih lama (walaupun berapa lama bergantung pada jangka hayat cookie tertentu).

Cookie dapat membantu laman web untuk mengatur kandungan agar sesuai dengan minat pengguna yang disukai dengan lebih cepat.

Cookies menerangkan

Cookies adalah sebahagian kecil maklumat yang disimpan di komputer anda oleh laman web yang anda lawati untuk membolehkan anda melakukan fungsi tertentu di laman web dan mengatur kandungannya mengikut kehendak anda. Mereka dapat menyimpan data di halaman yang anda telah beri maklumat penting (cth. Apabila anda memberikan kata laluan) tetapi hanya setelah anda diminta dan anda menerima penyimpanan maklumat ini. Cookies boleh digunakan di beberapa halaman laman web untuk kita memberikan pengalaman melayari laman web yang lebih disesuaikan kepada pengguna laman web; mereka tidak digunakan untuk menentukan identiti peribadi sesiapa sahaja yang hanya mengunjungi laman web ini.

Apakah jenis cookies kami menggunakan

Sesi cookies

Cookies ini adalah cookies sementara kerana ia akan dihapus sebaik sahaja anda menutup penyemak imbas anda. Sesi cookies digunakan untuk mengekalkan maklumat yang anda berikan semasa anda menavigasi setiap bahagian laman web kami.

Anda boleh memilih untuk menolak sesi cookies melalui tetapan privasi penyemak imbas anda tetapi harap maklum bahawa ini mungkin memberi kesan negatif pada pengalaman menyemak imbas anda dan terutama jika ini ditolak di semua laman web.

Analisis cookies

Cookies analisis mungkin merangkumi cookies sementara dan lebih berterusan yang kami gunakan untuk mengesan bagaimana anda menggunakan laman web kami dan berapa lama. Cookies analisis tidak membocorkan maklumat pengenalan yang khusus untuk orang anda tetapi ia membantu kami meningkatkan bagaimana kami menyediakan kandungan kami kepada anda.

Lihat tetapan privasi penyemak imbas anda tentang bagaimana anda boleh memilih untuk tidak menggunakan cookies analisis.

Fungsi cookies

Fungsi Cookies merekod dan menyimpan pilihan anda untuk memberikan pengalaman yang lebih lancar di laman web kami. Salah satu cara cookies berfungsi adalah dengan mengingatkan pilihan bahasa anda setiap kali anda mengunjungi kami.

Lihat tetapan privasi segera penyemak imbas anda mengenai bagaimana anda boleh memilih untuk tidak menggunakan fungsi cookies.

Cookies Pihak ketiga

Cookies ini digunakan oleh pihak ketiga dan kebanyakannya oleh laman web media sosial seperti Google+, Facebook atau YouTube. Cookies Pihak Ketiga membolehkan kami menawarkan cara mudah untuk berkongsi kandungan kami di seluruh media sosial anda dan juga memberikan anda video yang kami siarkan di YouTube.

Anda boleh melumpuhkan penggunaan cookies ini melalui tetapan privasi penyemak imbas anda tetapi harap maklum bahawa ini juga akan mematikan semua fungsi yang dijelaskan di atas.

Mengapa kami menggunakan cookies

Seperti yang telah dinyatakan, kami menggunakan cookies untuk memastikan fungsi laman web kami yang optimum dan memenuhi kandungan kami mengikut kehendak peribadi anda. Sebagai broker yang dikawal selia, anda yakin bahawa maklumat peribadi yang kami kumpulkan, dengan cara apa pun, tidak akan dikongsi dengan pihak ketiga.

Sila baca [Polisi Privasi](#) kami untuk maklumat lebih terperinci mengenai cara kami menggunakan data anda. Sekiranya anda mempunyai pertanyaan lebih lanjut, jangan ragu untuk [Menghubungi kami](#).

Tujuan dasar ini adalah untuk menyediakan keperluan penggunaan kuki dan menetapkan langkah-langkah yang harus diikuti oleh jabatan IT untuk melaksanakan, menyokong, dan menggunakan cookies dari laman web syarikat . Keperluan ini mesti diikuti seperti yang didokumenkan untuk melindungi sistem dan data syarikat dari akses atau penyalahgunaan yang tidak dibenarkan.

Pelaksanaan polisi ini akan mewujudkan jangkaan dalam fikiran pengguna dan penting untuk menggunakan laman web ini secara konsisten dan betul, terutama sekali dengan tidak menyusun katalog salah atau menerangkan cookies. Oleh itu, panduan ini adalah alat yang berguna untuk membantu pematuhan.